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رهبری اجازه دهند 500 
سردار عازم سوریه می شوند

 چرا باید همچنان 
در »انفرادی« باشم؟

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با بیان اینکه دیپلماسی ای که فضا را برای بیشترین امتیازگیری دشمن مهیا کند لایق 
نیست، گفت: در حین مذاکره با دشمن می گویند حتی آب خوردن  ما در گرو مذاکرات است یعنی وضع ما آنقدر خراب 

است که دشمن هر چه می خواهد می تواند از ما امتیاز بگیرد.
 ســردار محمدرضا نقدی، رئیس سازمان بسیج مســتضعفین صبح امروز در گردهمایی 3 هزار نفری مسئولان بسیج 
دانشجویی کشور در مصلای امام خمینی)ره(  تهران گفت: قطعا ما انسان ها در مورد مسائل مختلف آزمایش می شویم 
که این مســائل می تواند ناامنی ها، تهدیدات، محاصره ها، گرســنگی، قحطی، کم آوردن مال، جان و از دست دادن 
دســترنج ها باشد، در این آزمایش به کسانی که مقاومت می کنند بشارت داده شده است که پیروز می شوند، این افراد یا 
شــهید می شوند یا در دنیا به پیروزی می رسند که اگر شهید شــوند هم پیروزی و بازگشت از سوی خداست. وی افزود: 
کمبودها برای ما چیزی نیســت، دنیا محل گذر اســت و عزت و عظمت و پیشرفت ما و پیروزی های بزرگ ما مربوط به 

فداکاری شهدا است که ما باید از آن درس بگیریم.

مکتب شهدا، مکتب امام و قرآن است
سردار نقدی با بیان اینکه مکتب شهدا، مکتب امام و قرآن است، گفت: گروهی گام در مسیر مبارزه می گذارند و مقاطع 
زرین در تاریخ بشــر رقم می زنند و عده ای فرار می کنند و زیر بار ذلت، زندگی می کنند. نقدی تصریح کرد: زندگی ما این 
دو روز نیست که آن را به رفاه و خوشی بگذرانیم و تمام شود. نمی توان زندگی را به همین لذت های دنیوی بفروشیم و از 
مبارزه فرار کنیم. رئیس سازمان بسیج سازمان مستضعفین با اشاره به حضور افراد مبارز در جبهه دفاع از حرم اهل بیت 
گفت: کســانی فرزند کوچک یا همسر باردارشان را رها می کنند و برای دفاع از حرم اهل بیت شهید می شوند که این را 
از حضرت ابراهیم )ع( آموختند. وی افزود: امروز هر کس از شــاه و گدا، از فقیر و غنی، از عالم و مرجع تقلید تا نوسواد 

باید آبی از این چشمه بنوشند خدا این آزمایش ها را انجام می دهد و مزد آن را هم می دهد.
نقدی با بیان اینکه تمام پیامبران در مبارزه بودند عنوان کرد: برخی دنیا را همین چند روز می دانند و سختی ها را می بینند 
ولی امید به پیروزی ندارند. ولی برخی امید گشایش دارند زیرا انسانی که به دنبال رستگاری است از مبارزه فرار نمی کند و 
به گشایش امید دارد که این گشایش یا به پیروزی دنیوی منجر می رسد یا به شهادت نائل می شوند. وی با اشاره به پیروزی 
انقلاب اسلامی ایران پس از مبارزات مردمی عنوان کرد: ایجاد جمهوری اسلامی پس از پیروزی انقلاب نشان داد که 

سختی ها سبب گشایش می شوند و مبارزات می تواند ملتی را از حضیض ذلت به اوج عزت برساند.

چه کسی ما را بر شاه مخلوع پیروز کرد؟
وی افزود: البته شــهادت هم سعادت است و برخی از جوانان ما جایزه مبارزات خود را در شهادت گرفتند. نقدی ادامه 

داد: چه کسی ما را بر شاه مخلوع پیروز کرد جز خداوند؟ خداوند ما را تنها نگذاشت و مزد مبارزات ما را داد.
رهبری اجازه دهد تا غروب نشده 500 سردار ما در جبهه دفاع از حرم حاضر می شوند

نقدی گفت: برخی می گویند امروز زمان صلح امام حســن )ع( است. در حالی که امروز اگر رهبری اجازه دهد تا غروب 
نشده نه سرباز و نه رزمنده بلکه 500 سردار ما در جبهه دفاع از حرم حاضر می شوند آیا امام حسن )ع( چنین نیروهایی 
را داشت؟ آیا امام حسن )ع( جوانانی را داشت که هر روز نامه می نوشتند و برای رفتن به جبهه ها التماس می کردند؟ آیا 
امام حسن )ع( چنین قوا و چنین شجاعان و شیران بیشه اسلام را داشت که با پای برهنه و نان خشک در یمن در برابر 

آمریکا ایستادند و »آخ« نگفتند.

مبارزه با ظلم را افراط می دانند!
نقدی با بیان اینکه می خواهند القا کنند که بســیج افراطی است گفت: مبارزه با ظلم را افراط می دانند در حالی که خدا 
می گوید من کســانی را که علیه ظلم قیام می کنند دوست دارم، خدا می گوید دشنام دادن را دوست ندارم مگر اینکه به 

کسی ظلم شده باشد یعنی مرگ بر آمریکای ما را دوست دارد.
وی گفت: جریان نفوذ را می خواهند القا کنند، می  گویند باید با جهان خواران کنار بیاییم تا اقتصادمان شکوفا شود ولی 

این دیدگاه عقیم است. و آن هم سه دلیل دارد.

بیست و پنجمین جلسه رسیدگی به پرونده موســوم به اختلاس نفتی دقایقی پیش در شعبه 15 دادگاه انقلاب به ریاست 
قاضی ابوالقاسم صلواتی و به صورت علنی آغاز شد.

بابک زنجانی در بیست و پنجمین جلسه رسیدگی به پرونده فساد نفتی پس از تفهیم اتهام از سوی قاضی صلواتی در دفاعیات 
آخر خود گفت: من دفاعیات خود را در دو بخش تقدیم دادگاه می کنم.

وی افزود: بخش اول گزارشــی از عملکرد 45 روز گذشته به منظور تسویه بدهی است و بخش دوم پاسخ من به ابهامات 
نماینده دادستان خواهد بود.

متهم ردیف اول پرونده فساد نفتی تصریح کرد: از همان روز اول بارها گفتم که وجوه شرکت HK در بانک مالزی به دلیل 
وجود تحریم ها قابل انتقال نیست.

بابک زنجانی در ادامه دفاعیات خود اظهارداشت: متأسفانه در کارشناسی ابتدایی اموال، اموال من را 2 هزار و 900 میلیارد 
تومان ارزیابی کردند، به این مسئله اعتراض کردیم و کارشناسان دیگری برای ارزیابی ورود پیدا کردند اما در کارشناسی های 
بعدی به جای اینکه ارزش اموال زیاد شود جمع نهایی آنها به 2 هزار و 520 میلیارد تومان رسید این در حالی بود که فردی 

به نام هندی بسیاری از اموال من را در امارات به نام خودش کرده بود.
زنجانی در ادامه به ارزیابی ملک ایران زمین اشــاره کرد و گفت: در حالیکه ملک ایران زمین پیش تر توسط کارشناسان 3 
نفره یک هزار و 760 میلیارد تومان ارزیابی شده بود برای اینکه ارزش ملک را به 600 میلیارد تومان کاهش دهند موضوع 

تبانی را مطرح کردند و این در حالی بود که کارشناسان اولیه را نه من می شناختم و نه من کارشناسی انجام داده بودم.
زنجانی تاکید کرد: پس از این ماجرا اعــلام کردم که در دفترخانه ملک خودم را به 8 هزار میلیارد تومان منتقل کرده ام در 
حالیکه من خودم را به عنوان یک ضامن 8 هزار میلیارد تومان به وزارت نفت بدهکار کردم اما از آنجایی که آقایان حوصله 

مطالعه مطالب را ندارند گمان می کنند من این ملک را 8 هزار میلیارد تومان فروخته ام.
متهم ردیف اول در ادامه تصریح کرد: بعد از اینکه اموال به دست وزارت نفت رسید شروع به اتهام زنی های مختلف کردند 
تا با این شــیوه بدهی حقوقی خود را کیفری جلوه دهند در واقع با این ترفند بانک مالزی را زیر ســوال برده و گفتند وجوه به 

حساب شرکت HK به صورت سوری واریز شده است.
زنجانی تصریح کرد: با همکاری بازپرس و وزارت نفت به کیفرخواســتی رسیدیم که همه از آن اطلاع دارند، امید داشتیم 

دادگاه حرف های ما را بشنود که خوشبختانه همین گونه شد و در مرحله اول تمهیداتی اتخاذ شد.
زنجانی افزود: من مجدداً نام دو بانک و دو بیمه دیگر را به آنها دادند که اعلام شد وقت زیادی برای بررسی آنها ندارند پس از 
آن پیشنهاد دادم که حواله شمش آلومینیوم را در بورس تاجیکستان خریداری کرده و مابه ازای بدهی به وزارت نفت منتقل 

کنم که باز هم موافت نکردند.
متهم ردیف اول پرونده فساد نفتی با اشاره به اینکه در 5 سال گذشته تعدادی دکل حفاری در چین سفارش داده بود، گفت: 
از این تعداد یک دکل را وزارت نفت برداشت و بابت آن 30 میلیون دلار از وجه بدهی را کسر و اعلام کردند قیمت نفت مناسب 

نیست و دکل های حفاری در رکود هستند.

توافق چهارجانبه زنجانی با دادستانی و وزارت نفت
بابک زنجانی در ادامه دفاعیات خود، اظهار داشت: من پس از پیشنهادات مختلفی که دادم و از سوی وزارت نفت رد شد، 
از یک مجموعه مالی خارجی نام بردم،  اما آن را هم جعلی خواندند و با این عمل مهلت یک ماهه من تمام شد که حاصل آن 

واگذاری دکل حفاری به وزارت نفت و کسر 30 میلیون دلار از بدهی هایم بود.
بابک زنجانی ادامه داد: در توافق چهارجانبه ای که بین من دادســتان تهران، معاون دادســتان و مسئولان وزارت نفت 
صورت گرفت، مقرر شــد با پرداخت یک میلیارد و 967 میلیون یورو شرکت HK مدارک تحویل بار را به شرکت ایزو ارسال 
کرده و چک صادرشده را به تاریخ 15 اردیبهشت 93 به من تحویل دهند. ضمن اینکه مقرر شده اموال داخلی و خارجی من 

را بدون هرگونه سوءاستفاده بازگردانند.
زنجانی در پایان خطاب به قاضی صلواتی گفت: من یک سؤال دارد و می خواهم بدانم چرا بعد از دو سال من هنوز در انفرادی 
به سر می برم، مگر نباید قرار بازداشت موقت من به قرار وثیقه تبدیل شود که صلواتی در پاسخ گفت: درخواست وکیل شما 

از سوی دادگاه در حال بررسی است.

باید خودمان را برای شرایط پساداعش آماده کنیم
عضو مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه باید خودمان را برای شــرایط پســاداعش آماده کنیم، گفت: اختلاف داخل در عربســتان، امروز قابل انکار نیست. عربستان در هر عرصه ای در منطقه که 
وارد شــده، دچار فضاحت و شکست شــده است.حجت الاسلام محسن قمی عضو مجلس خبرگان رهبری در مراسم چهلمین روز شهادت شــیخ نمر که در دانشگاه امیرکبیر برگزار شد، گفت: شیخ 
نمر یک عالم مجاهد، مبارز و شجاع بود که مظلومانه در کنار عده ای تروریست و با وضع بسیار جنایت آمیزی با ضربه شمشیر سر از بدنش جدا شد و به شهادت رسید.وی افزود: شیخ نمر، اولین عالم 

شهید از تبار علمای شیعه نبوده و آخرین نیز نخواهد بود. ما در عالم تشیع، شهدای بسیاری از عالمان داشتیم.قمی تأکید کرد: شیخ نمر از ویژگی های منحصر به فرد برخوردار بود و با توجه به حوادثی 
که بعد از شــهادت این شیخ بزرگ در دنیای اســلام رخ داد، این ماجرا از ماجرای شهادت عالمان دیگر مقداری متمایز شده اســت.عضو مجلس خبرگان رهبری در ادامه با اشاره به حوادث رخ داده در 

منطقه گفت: در این حوادث که موجب افراط گرایی مذهبی شــده، باید پشــت پرده ماجرا را نگاه کرد و اگر به این مسئله توجه نکنیم، یک گروه تروریستی از بین می روند و گروهی دیگر جایگزین آن 
خواهد شد. این گروه ها باید در نطفه خشکانده شوند.

در انتخابات خطر نفوذ وجود دارد
آیت الله کاظم صدیقی امام جمعه موقت 
تهــران در گردهمایــی 3 هزار مســئول 
بسیج دانشجویی کشور در مصلای امام 
خمینی)ره( تهران گفــت: آن چیزی که 
امام را امام کرد، این بود که ایشــان هیچ 
کاری را برای غیر خــدا انجام نداد و غیر 

خدا را لحظه ای در زندگی اش ســهیم نکــرد.وی ادامه داد: چرا برخی 
در فتنه ها ایــن آرامش را ندارند، ولی امام)ره( و رهبری در مشــکلات 
و فتنه ها آرامــش دارند؟ زیرا امــام خمینی)ره( و مقــام معظم رهبری 
متعلق به خدا هســتند.وی با بیان اینکه در این انتخابات آمریکا مقابل 
ما قــرار دارد، گفت: در ایــن انتخابات خطر نفوذ وجــود دارد و آمریکا 
می خواهد به برخی پایگاه های داخل کشــور تسلط داشــته باشد و آنها 

را تسخیر کند.

روز وصول چک های روحانی 
نماینده مردم بروجرد در مجلس با ابراز تاسف 
از عدم حل مشکل بیکاری و رکود، گفت: روز 
وصول چک های بلامحل اقتصادی روحانی 
فرارسیده اســت.بهرام بیرانوند نماینده مردم 
بروجرد و عضو کمیسیون کشاورزی مجلس 
شورای اسلامی با اشــاره به معضل بیکاری 

و رکود حاکم بر جامعه، اظهار داشــت: در جریان مذاکرات هسته ای، ما بارها 
به رئیس جمهور تذکر دادیم و گفتیم این چک هایی که شــما برای آینده صادر 
می کنید، سرانجام روز وصول آنها فرا می رسد.وی افزود: اکنون روز وصول آن 
چک های بلامحلی است که رئیس جمهور در خصوص حل مشکل اشتغال و 
معیشت مردم داده است.نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی در ادامه 
با اشاره به سخنان روز گذشته رئیس جمهور خاطرنشان کرد: متأسفانه روز گذشته 
شاهد بودیم که رئیس جمهور مسئولیت مسئله برجام را بر عهده خداوند گذاشت.

عارف همتراز لاریجانی نیست
حســن زمانی مشــاور علــی لاریجانی می 
گوید: بنده عارف را به مدت 20 ســال یعنی 
از دور پنجــم مجلس و از زمانی که وی وزیر 
بود، می شناســم و با وی در ارتباط هستم. 
عارف انسان بسیار شریفی است که می توان 
در زمینه های مختلف بر روی وی حســاب 

کرد اما تصدی جایگاه ریاست مجلس توســط عارف را بعید می دانم. با قرار 
دادن لاریجانی و عارف در ترازوی وزن کشــی شــاهد تفاوت بســیار زیادی 
خواهیم بود زیرا از میان طیف معتدلان و اصلاح طلبان نیز بسیاری گرایش 
وافری به لاریجانی دارند. عملکرد وی در این 8 ســال نشان داد که یکی از 
مقتدرترین رؤسای مجلس در دوران بعد از انقلاب اسلامی بوده است. تنها 
می توان حجت الاســلام ناطق نوری را در ارتباط با ریاست مجلس همتراز 

با لاریجانی دانست .

 قرار نیست 
تغییر قوه بدهیم!

نائب رئیس مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به 
فعالیت اصلاح طلبان برای انتخابات مجلس دهم 
گفت: اگرچه اصلاح طلبــان به عنوان حزب رقیب 
تهدیدی برای اصولگرایان محســوب می شوند اما 
اصلاح طلبانــی که به مجلس مــی آیند و رای می 
آورند را به هیچ وجه تهدیدی برای نظام نمی دانیم.
بیــن  مــا در  باهنــر اظهــار کــرد:  محمدرضــا 
اصلاح طلبــان طرفدار نظــام ، مومــن و وفادار به 
اســلام و نظام زیاد داریم ولی بالاخره از درونشــان 
یک فتنه در آمده است و اگر کسی الان می خواهد 
وارد میدان شود باید تکلیفش را با فتنه روشن کند، 
همانطور کــه از درون اصولگراها هم جریانی به نام 

جریان انحراف بیرون آمد.
وی افــزود: اصلاح طلبان که بــه مجلس می آیند 
و رای می آورند را به هیــچ وجه تهدیدی برای نظام 
نمی دانم. البته این ها رقیب جدی برای ما هســتند 
، ممکن اســت بخواهنــد هیات رئیســه را بگیرند، 
حقشان هم هست. این یک رقابت سیاسی است و 
اشــکالی هم ندارد، ما این ها را برای نظام تهدیدی 
نمی دانیــم ولی برای اصولگرایــان به عنوان حزب 

رقیب تهدید هستند.
دبیــر کل جبهــه پیــروان خط امــام و رهبــری در 
خصوص وضعیت احزاب در کشــور نیــز گفت: ما 
به طور رســمی در کشــور حزب فراگیر و قدرتمند و 
چارچــوب دار نداریــم. بلکه خــط و ربط ها معمولا 
شــناور هســتند و حتی نیروها هم بعضا موقعی که 
انتخاب می شــوند ممکن اســت مواضــع دیگری 
داشته باشد و در شــرایط دیگری مواضعشان تغییر 

کند.
باهنر یادآور شــد: در بین اصولگرایان شــاید 3 یا 4 
گرایش جدی وجود داشته باشــد کما اینکه در بین 
اصلاح طلبان هم گرایش های مختلفی هست که 
چون خط ومرزشان مشــخص نیست آدمها ممکن 
است خیلی راحت از این جریان به آن جریان منتقل 
شوند، بنابر این تعهدات حزبی و تشکیلاتی معمولا 

تعهدات قرص و محکمی نیست.
وی دربــاره احتمال ائتــلاف معتدلیــن دو جریان 
نیز اظهــار کرد: جریــان اعتدال هــم هنوز ظرف 
مشــخص تعریف شــده ای ندارد لذا ممکن اســت 
لیستی به نام لیست اعتدالیون وجود داشته باشد، 
یا لیست اصولگرایان اصلاح طلب و اصلاح طلبان 
 اصولگــرا امــا اینکــه بتوانــد جریان ســاز باشــد 

بعید است.
دبیــر کل جامعــه اســلامی مهندســین تصریــح 
کرد: بــه دلیل اینکــه جریانات سیاســی ما تحزب 
و تشــکل چارچوب داری نــدارد بنابرایــن بعضا از 
درون این جریانات ساســی جریانــات غیر معمول 
غیرطبیعــی و ساختارشــکن ممکن اســت بیرون 
بیاید، متاسفانه از درون اصلاح طلبان نیز جریانات 
ساختارشــکن بیرون آمدند اما اگر کســی بخواهد 
همــه اصلاح طلبان را با این چــوب براند من کاملا 

مخالفم.
وی درباره احتمال حضورش در پســت های دولتی 
بعد از دوران نمایندگی نیز خاطرنشــان کرد: دلایل 
متنوع و متعدد داشتم از جمله اینکه 28 سال حضور 
من در مجلس بــه نظرم کافی بــود. البته قاعدتا ما 
از کار بازنشســته نمی شــویم، من عمدتا به دنبال 
فعالیت های سیاسی هستم و اینکه بتوانیم انسجام 
بیشتری در جریانات سیاسی بوجود آوریم. اما اینکه 
مسئولیت و پستی پیشنهاد شده باشد چنین نیست. 
البته کار و عملی لازم باشد انجام می دهیم اما قرار 

نیست تغییر قوه بدهیم!

جماران نوشت: امیدواریم شرایط حضور همه گرایش ها فراهم شود
سخنگوی وزارت کشور با بیان اینکه ما به عنوان وزارت کشور و دستگاه مسئول تحلیل امنیت مسائل داخلی، با شورای نگهبان در ارتباط 

هستیم، گفت: امیدواریم شرایط به گونه ای پیش برود که همه گرایش هایی که داخل نظام جمهوری اسلامی تعریف می شوند، کاندیدای 
خود را در انتخابات داشته باشند.

 جهان نیوز نوشت: آقای استاندار رأی به حامیان دولت را بر مردم واجب کرد!
محمدرضا خباز، استاندار سمنان نوشته است: بر مردم نیز فرض است که با کوشش و حضور خود در انتخابات ضمن این که به قدرت نظام 
گاه و هماهنگ با سیاست های دولت را راهی مجلس کنند، تا از این طریق رشد و رونق کشور در  جمهوری اسلامی کمک می کنند، افراد آ

تمام ابعاد سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی شتاب بیشتری بگیرد

 فرارو نوشت: 5 نفر بیشتر از این لیست رای نمی آورند
حسین کنعانی مقدم دبیرکل حزب سبز و فعال سیاسی اصولگرا گفت:به نظر من این لیست قابل دفاع نیست و بهتر بود کسانی که حتی 

شانس رای آوری نداشتند اما به لیست ارزش می دادند در لیست قرار می گرفتند.اما من امیدوارم این آش یک وجب روغن رویش باشد و به 
نظر من 5 نفر بیشتر از این لیست رای نمی آورند.«

 آفتاب نوشت: بایکوت اعطای نشان لیاقت به تیم هسته ای در تلویزیون
بی مهری ها نسبت به تیم مذاکره کننده  هسته ای همچنان ادامه دارد حتی حالا که توافق انجام شده و برجام در حال اجرایی شدن است. حالا، صدا و 

سیما به عنوان رسانه  ملی تشخیص می دهد که مراسم اعطای نشان عالی لیاقت و شجاعت به دست اندرکاران برجام را پخش مستقیم نکند.

عکس روزسایت نگار

در حاشیه افتتاحیه 
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